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Des de sempre he viscut la festa de Sant Magí d'una manera molt 
directa degut a les meves arrels familiars, pero no ha estat fins aquest 
any quan l'he sentit d'una manera més especial. L' Associació d' Amics 
de Sant Magí em va notificar, ara fa un any, que m'havien escollit per ser 
pubilla de la festa, una celebració que degut a la seva antiguitat i 
popularitat s'ha convertit en una de les festes més importants de la ciutat 
de Cervera. En ella s'hi acull una gran quantitat de persones que 
col·laboren i participen en totes les activitats de la festa i al mateix temps 
gaudeixen de poder-ho fer ... 

La meva experiencia coma pubilla m'ha fet reflexionar encara més 
sobre el grau d'import~mcia que recau en aquesta festa i he de dir que 
m'he sentit molt orgullosa pel fet de poder gaudir d' aquest nomenament, 
jaque és tot un honor per a mi que, entre tota la gent de fora de la ciutat, 
jo hagi estat escollida per representar-la. Aquest esdeveniment m'ha fet 
sentir més lligada a Cervera i sobretot al barri de Sant Magí. 

Espero que la futura pubilla ho gaudeixi de la mateixa manera que jo 
ho he fet i desitjo que no s' acabi mai aquesta celebració tan especial. 
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